From: Jeffrey Epstein <jeevacationfwgmail.com=

To: "Lang, Caroline" <[
Subject: Re: vou can call me wheneverat 33 1 72 25 13 24
Date: Mon, 07 Jan 2013 20:51:05 +0000

Tried

On Wednesday, December 19, 2012, Lang, Caroline wrote:

hitto: e, war nerbros. fr

Cet amail et toutes les pléces jointes sont axclusivement réservés aulx) destinataire(s) et peuvent contenir des informations confidentielles
etiou couvertes par le secret professionnel. Sauf si cet emall vous est personnellement adressé, vous ne pouvez communlguer, copler ou
utilizer cet email et son contenu. Si vous avez recu cal email par emeur, veuillez avertir son expéditeur immédiate ment et supprimer loutes
coples de voire systme informatique. La Société décline toute responsabilité concernant les dommages qul pourralent &ire causé par des
virus et paut surveiller, conformémeant la koi applicable, les communications élactroniques dans le cadre professionnel. La Sociétéd désigne
‘Warner Bros. Entertainment France SAS, Slége Soclal: 115123 avenue Charles de Gaulle, 92525 Neullly sur Seine Cedex, au capital de
19.584 690,50, RCS Nanterre, B 320 623846,

This e-mail and any attachments are contidential and exclusive to the intended recipient(s) and may contain information that is confidential and/or privileged. Unless
you are the intended recipient, you may not disclose, copy or make any use of this e-mail and its content. If you have received this e-mail in error, please notify the
sender immediately and delete any copies from your systems. The Company disclaims any responsibility for damages that may be caused by viruses and may monitor,
in accordance with applicable law, c-mail communications for authorized business-related purposes. The Company means Warner Bros. Entertainment
France SAS Reg. Office: 115123 avenue Charles de Gaulle, 92525 Neuilly sur Seine Cedex, share capital: €19, 584, 690.50, RCS Mantarre, B
320 623 846
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The information contained in this communication 1s
confidential, may be attorney-client privileged, may
constitute inside information, and is intended only for
the use of the addressee. It 15 the property of

Jeffrey Epstein

EFTA00951378



Unauthorized use, disclosure or copying of this
communication or any part thereof is strictly prohibited
and may be unlawful. If you have received this
communication in error, please notify us immediately by
return e-mail or by e-mail to jeevacation(a@ gmail.com, and
destroy this communication and all copies thereof,
including all attachments. copyright -all rights reserved
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